
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 04.04.22 
Protokoll styremøte i NJFF Vestfold, mandag 04.04.22, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Jan Dalen, Øystein Lunde, Kim Belaska, Kim Karlsen, Mari Galåen, Håkon Torsvik, Bjarne 

Støtvig, Ove Lersveen, Øystein Rønning. 

Forfall: Jan Thore Nalum, meldt forfall 

Referent: Øystein Rønning 

Saksliste: 
Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 

gjennomføring 

22/22 REFERAT FRA STYREMØTER 07.02.22 og 03.03.22 
Domener til styrets medlemmer er innkjøpt. Vi kjøper og 
lisenser til Microsoft office 365, og får hjelp av IT avd på 
forbundet til å innlemme dette. 
 
Vedtak: 
 Referatene godkjent. 
 

Alle 
RS 

23/22 
 
 

Økonomisk gjennomgang (jan og feb): 
Januar; Driftsinntekter 0, driftsutgifter 17 725,91 - /resultat 
– 17 760,91 
Februar; Driftsinntekter 0, driftsutgifter 21 808,27 / 
resultat – 21 808,27 
 
Akkumulert resultat for perioden jan & feb kr - 39 569,18 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning.  
Styret vedtok hver annen måned (feb, april, juni, →) med 
regnskaps periode for enklere 
styregjennomgang/oppfølgning. 
 

Kasserer 
 
 
 
 
Alle 

24/22 Orienteringssaker: 

• Leder orienterer 
RS møte på teams som Jan har deltatt på. 

• Småviltseminaret 
Jan har deltatt på Flå. Gardemoen. 

• Politikk og mediakurs på Flå 
Jan og Øystein R har deltatt. Vi bør informere mer 
ut til media, politikere og allmenheten om hva vi 
jobber for og med. Vi er bedt om å prioritere noen 
spesielle satsingsområder. For Vestfold sin del er 
det foreslått å jobbe sammen med Telemark med 
strandsoneproblematikken og den økologiske 
krisen i Oslofjorden. Bakgrunnen for å gå inne i 

 
Jan 
 
Jan 
 
Jan/RS 
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dette nå, er for å være i forkant av kommune- og 
fylkestingsvalget i 2023, og for å kunne påvirke 
politisk før partiprogrammene vedtas.  

• Forvaltning av gås i Vestfold 
Jan og Øystein har deltatt på Gjennestad. Ikke så 
mye nytt, men Bondelaget er på tilbudssiden mtp å 
arrangere kurs, infomøter, og jobber med å 
forbedre tilgangen for jegere til gåsejakta. Gåsa er 
foreløpig en lite utnyttet ressurs i forhold til 
bestanden og en stor plage for bøndene. Men for å 
få til en effektiv gåsejakt så krever det god 
planlegging og godt samarbeid med grunneierens. 
Skal Regionlaget ta initiativ til å arrangere et 
gåsemøte i samarbeid med grunneierne og 
lokalforeningene, eventuelt et gåsejaktkurs. 

• Medlemsutviklingen er fortsatt positiv, med en 
økning på 6,42 % for Vestfold sammenlignet med 
samme tidspunkt i fjor. 

• Foredrag for ungdomsskole elever fra Tjølling skole 

• 1.hjelpskurs for ungdoms- og kvinnekontakter 
Er godt formidlet ut til foreningene, men ikke så 
mange påmeldte. Kurset holdes 5.apr. 

 
Vedtak:  
Orienteringer tas til etterretning. Styret støtter at vi jobber 
politisk mot satsingsområdene som er nevnt over. RS 
behandlet bla kontingentsatser (lav, middel og høye sats) 
samt egen funksjon fremover. 
 

 
 
 
RS/Jan 
 
 
 
 
 
 
RS 
 
 
RS 
Kim K/Mari 
 

25/22 Presentasjon styret: 
Styret presenterte seg for hverandre. 
 
Vedtak: 
 

 
Alle 

26/22 
 
 

Etter årsmøtet: 

• Protokollen er underskrevet. Diskusjon rundt 
hvordan protokollen bør skrives. Hvem som har 
hatt ordet bør være med. Ses på før neste 
årsmøtet. 

Oversikten over protokoller og rapporter bør flyttes litt 
lengre opp på hjemmesiden, slik at de er enklere å finne. 

• Gjennomgang av de nye vedtektene som ble 
vedtatt på årsmøtet. Lokallagenes årsmøter bør 
følges opp av regionlaget i forhold til at de faktisk 
gjennomføres. 

 
Vedtak: 
Punkt 1 tas til orientering. Punkt 2 flyttes til sak 28/22 
RS følger opp lokalforeningene’ årsmøter, frist for 
avholdelse var 31/3/22. Styret vedtok at protokoll skal 
oversendes leder før oversendelse til signering. Dette for å 
få med seg alle endringer/tillegg til årsmøte sakene. 

 
Jan 
 
 
 
 
Jan 
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27/22 Retningslinjer for aktivitetsfondet. 
De nye vedtektene spesifiserer at aktivitetsfondet skal ha 
retningslinjer. Utnevne en arbeidsgruppe. 
 
Vedtak: 
Øystein Lunde og Bjarne Støtvig ser på dette. og kommer 
med forslag til neste styremøte. 
 RS sender aktivitetsfondskjemaet til arbeidsgruppen. 

Alle 
 
 
 
 
Alle 

   

28/22 
 
 

§8 Styrets arbeid pkt. 16. 
Her bør det settes ned en gruppe bestående av 2 – 3 
personer som får i oppdrag å utarbeide et forslag.  
De bør se på punktene i vedtektene, samt rutiner for 
protokoll og innkallinger. Det lages et forslag som kan 
diskuteres på neste styremøte. 
 
Vedtak: 
Ove Lersveen, Kim B og Mari Galåen ser på dette. RS 
sender linker til handlingsprogram og arbeidsprogram mm. 
 

Alle 

29/22 Nye styremøtedatoer for ett år frem: 
RS sendte forslag til nye datoer ut på høring. Vi finner nye 
datoer med utgangspunkt i disse, og kommentarer som er 
innkommet. Flytting til onsdager, etter den 10. hver mnd er 
viktige momenter. 
 
Vedtak:  
RS, Jan og Ove setter opp nye forslag til styremøter. Legges 
frem på neste styremøte. Styremøte datoene må 
koordineres mot RS møter, grunnet evnt saker fra Vestfold 
regionen. Årsmøte dato for 2023 settes inn. Møter for 
forberedelser til årsmøtet innsettes i forkant av årsmøtet. 

Alle 
 
 
 
 

30/22 
 
 
 

Promotering, påmelding og deltagerutvelgelse til 
aktiviteter i regi av regionlaget. 
Tidligere har deltakelse vært basert på «førstemann til 
mølla» prinsippet, hvis ikke annet har vært presisert i 
invitasjonen. Vi bør ha en bevisst holdning til dette. 
 
Vedtak: 
Vi endrer deltagelsesutvelgelse til aktivitetspåmeldinger 
som innstilles for styret, som så velger ut hvem som skal få 
plass på arrangementet. RS benytter ulike 
informasjonsmedier (eks FB, SMS tjenesten fra sentral 
leddet) for promotering av de ulike aktiviteter som 
arrangeres av regionlaget.  
 

Alle 

31/22 Eventuelt. 

• Håkon Torsvik sa seg villig til å arrangere et kvinne- 
og et ungdomsarrangement hos Hedrum JFF i 
samarbeid med kvinne- og ungdomskontakten i 
regionlaget.  
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• RS sjekker med forbundet om de har en enkel 
oversikt over regler og føringer for lokallagene mtp 
utbetaling av eventuelle honorar og 
kjøregodtgjørelse. 

• Til neste møte – RS fremskaffer: 
o Linker fra sentral leddet/for bla. 

styrefunksjoner mm 
o Strategiske planer – linker oversendes 
o Styreprotokoll oversendes leder før den 

legges ut på våre nett sider. 
o Regionens medlemsutvikling legges inn i 

innkallingen som et eget punkt ved hvert 
styremøte. (se sak 24/22) 

 

 

 

 

Stavern 05.04.2022 

Regionsekretær 

Øystein Cock Rønning 


